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Dr. Jorg Haider oče Velike Koroške 
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Kranjska Gora, 1. aprila - Danes ob 14. uri se bosta na mejnem 
platoju v Ratečah ponovno srečala župan Kranjske Gore Jože 
Kotnik in dr. Jorg Haider, bodoči predsednik Velike Koroške. 

L R Gorenjska bo seveda priznala novo 
državo, v Kranjski G o r i bo Koroška ambasa
da, župan Kotnik pa je D J Haiderju, kot ga 
Popularno imenujejo njegovi privrženci, ob
ljubil tudi dvojezične napise. 

V p r i s rčnem vzdušju in pod vplivom sliko
vitih polic z žganimi pijačami v obmejnem 
puty Free shopu bosta kranjskogorski župan 
i n dr. Jorg Haider predala (za enotno ceno 
400 šilingov) diplomatski noti in sklenila tri 

temeljne dogovore: o medsebojnem priznan
ju, otvoritvi ambasade na lokaciji nekdanjega 
špor tnega centra in uvedbi dvojezičnih na
pisov. Ž u p a n Kotnik je Haiderju obljubil, da 
bodo v njegovi občini odslej dvojezični napi
si, v slovenščini in slovensko-koroškem jezi
ku, torej pogrkvani. Tokrat so s imbol ično za
menjali krajevno tablo Kranjska G o r a z no
vo, na kateri piše Kranjska G o r a in Kranjska 
G o r a (pogrkvano). 

LR Gorenjska in Združene države Amerike z roko v roki 

N o v i m i n i s t e r 
p r i p e k a l A m e r i k o 

Kranj, 1. aprila - Danes dopoldne Miha Naglic, novi minister za 
zunanje zadeve LR Gorenjske, tudi uradno sprejel Nancy Ely 
Raphael, ameriško veleposlanico v sosednji državi Sloveniji. 

Obojestranska želja po telesnejšem sodelovanju. 
V pr i s rčnem vzdušju najvidnejših predstav

nikov L R Gorenjske je visoka gostja iz Z D A 
svoj današnji obisk v največjem gorenjskem 
mestu Kranju začela v uredništvu Gorenjske
ga glasa, ki je, kljub dolgim nosovom (surla-
tica obesius) nekaterih lokalnih politikov, še 
vedno vodilni časopis v državi. V vsesplo
šnem navalu prijaznosti sta se dogovorila za 
temeljni akt o odprtju ameriške ambasade v 
L R Gorenjski. V živo naj bi ga slikali tudi ne

kateri znani gorenjski slikarji. Veleposlanica 
Nancy Ely Raphael je napovedala selitev ve
leposlaništva iz Slovenije v L R Gorenjsko, 
pri tem pa izrazila željo, da bi osrednje pos
lopje ambasade zgradili v strogem središču 
katerega večjih središč v državi. N a š cenjeni 
minister, ki razmišlja o preimenovanju svoje
ga imena v Michael E l Speedy, je predlagal 
strogi center v okraju Sovra, predelu j u ž n o 
od Žirov, tik ob reki Žirovnici . 

V Škofji Loki zmagala pamet - odslej OŠ Igorja Kavčiča 
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V E C N A 2 . S T R A N I 

ŠkofJa Loka - Primer nekdanje OŠ Peter Kavčič, ki so jo v 
občinskem svetu pred časom preimenovali V OŠ Ivan Dolenec, je v 

Škofji Loki, sicer oazi miru in blagostanja, razburkal strasti 
do vrelišča. 

H O T E L B E L L E V U E 

Šmarjetna gora nad Kranjem 

čestita državljankam in državljanom republike GORENJSKE 
ob njeni peti obletnici 

v 
in vas danes TOČNO OPOLDNE vabi na veliko slavje. 

S kozarcem "rujnega ", ki ga bomo poklonili vsem navzočim, 
bomo skupaj nazdravili naši mladi državi 

W a t ! I 
^^vrhunska vina 

Slovenska 38a, 1234 Mengeš 
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Diplomatsko srečanje v Trzinu 

Žene diplomatov pri Peršaku 
Trzin, 1. aprila - Pobuda za srečanje žena tujih diplo

matskih predstavnikov akreditiranih v Sloveniji v Trz inu je 
prišla iz lani ustanovljenega Tur is t ičnega d ruš tva Trz in . Naj
prej so jo vsi n a v d u š e n o pozdravil i , potem pa je zagretost 
nekako splahnela. Našte t ih je bilo kup razlogov, da t a k š n o 
srečanje n i ravno najbolj enostavna stvar. 

Zato pa so se takoj za povabilo in srečanje zavzeli v občini 
Komenda . Predsednica Turis t ičnega d ruš tva Katja Tabernik 
je na o b č n e m zboru v grobih obrisih predstavila že tudi sce
narij srečanja. Potem pa so se o č i t n o razvnela pres t ižna 
razmišljanja v Trz inu in odloč i tev je bila na dlani. Tako bo 
ž u p a n obč ine Trz in danes opoldne na novinarski konferenci 
predstavil srečanje ž e n a diplomatskih predstavnikov v Tr
zinu. Po k o n č a n e m srečanju v Trz inu pa se bodo menda 
žene (da ne bo nesoglasij med o b č i n a m a Trz in in Komenda) 
popeljale tudi na kratek obisk v Komendo. 

Odločitev gorenjske vlade 

Prednost lutkovnim 
gledališčem 

Begunje, 1. aprila - Zaradi izredne popularnosti, ki jo zad
nje čase doživljajo lutkovna gledal išča v državi Sloveniji, so 
na to kulturno dejavnost postali pozorni tudi na Gorenj
skem. Slovenska oblast je n a m r e č spoznala, da lutkovne 
predstave bistrijo ljudski odnos do javne morale in kulture, 
na javni sceni pokaže jo , kdo je r e sn ično kulturen in kdo n i , 
koga je treba poklicati ali nagnati in kakšna so stališča do 
raznih ženskih in mošk ih organov in kdaj se ljudstvo sploh 
sme smejati. Gorenjska kulturna polit ika bo poslej dajala 
prednost lutkovnim gledal iščem in lutkovnim predstavam, 
na katere bodo moral i odslej redno hoditi vsi pol i t iki , od naj
nižjih do najvišjih, in javni delavci. Gledal i šča lutk bodo de
lovala po obč inah , posameznih krajih in tudi po farah, ven
dar bodo scenaristi predstav razl ični , vsekakor strogo pre
verjeni. Lutkovna gledal išča bodo de l ežna tudi us t reznejš ih 
dotacij. Ta "zaresna g leda l i šča" bodo morala nekoliko 
počaka t i . J e sen i škemu gledal išču so sicer popravili streho, 
vendar se je to zgodilo še pred "lutkovno" evforijo. Tako 
utegne kranjsko Preše rnovo gledal išče postati Lutkovno 
gledal išče Franceta P reše rna , v Nov i G o r i c i pa so gleda-
liščniki že ostali brez p lač . 

Vatikan je odločil 

Gorenjska bo škofija 
Brezje, 1. aprila - Skrivnosti in ugibanj ni več. Danes bo 

gorenjske dekane, k i se bodo zbrali v cerkvi Mari je Pomagaj 
na Brezjah, posebni odposlanec Vatikana obvestil, da bo 
Gorenjska nova škofija. Sedež bo v Kranju, kjer imajo pri
merne prostore. S tem so k o n č a n a več let trajajoča prizade
vanja, da bi bila Gorenjska škofija in bi postala tako enako
vredna ljubljanski, mariborski in koprski škofiji. Gorenjska 
škofija se bo razprostirala od Ra teč , Bohinja, Železnikov, 
Ži rov , Škofje Loke , M e d v o d , V o d i c , Komende in Je
zerskega. 

Jutri bo za Gorenjsko slovesen dan. Ustanovitev gorenjske 
škofije je vztrajno podpirala tudi ljubljanska nadškofija, ka
tere del je bila doslej Gorenjska. V čast temu dogodku so ju
tri napovedane številne slovesnosti. Opoldansko nedeljsko 
zvonjenje bodo nekoliko podaljšal i . S popravilom kranjske 
cerkve, ki bo osrednja škofijska cerkev, pa bodo pohiteli . 

Vodiški župan Kokalj v Suzuko 

Avtodrom na Vodiškem polju 
Vodice, 1. aprila - Ž u p a n o b č i n e Vodice A n t o n Kokal j , ki 

je že nekaj časa pravi strokovni poznavalec dogajanj na po
dročju svetovne lokalne samouprave, bil je n a m r e č eden 
izmed redkih ž u p a n o v na spoznavanju samoprave v Amer i 
k i , bo zdaj povabljen tudi na Japonsko. Novinarski kolegi, ki 
spremljajo avtomobil izem in dirke formule, so z nedavnega 
mednarodnega avtombilskega salona v Ženev i prinesli sen
zacionalno informacijo. Mednarodna organizacija F l A bo 
ž u p a n a povabila na zadnjo letošnjo dirko v Suzuko, tam pa 
naj bi Ferrari ponudil ž u p a n u v podpis pogodbo za izgrad
njo avtodroma na Vodiškem polju. Ferrari o č i t n o r a č u n a na 
osvojitev prvenstva že drugič zapored, kar pripisuje tudi 
večkra tn im obiskom č lanov svojega moš tva v krajih pod K r 
vavcem in na Krvavcu. Atmosferske analize zraka pod Kr
vavcem, ki j ih je Ferrari že pred č a s o m naroči l , n a m r e č 
kažejo izredno ugodna gibanja zraka in pozitivne energije, 
kar bi njihovi strokovnjaki lahko vgradili v razvoj novih mo
torjev. Za to želi Ferrari do leta 2003 zgraditi na Vodiškem 
polju avtodrom, ki bi bil tudi testni poligon za njegove av
tomobile. 

Ljubljanski sejem v Domžalah 

Danes temeljni kamen 

Za najmanj 4 leta OŠ Igorja Kavčiča 

i Petei uiti I m , rnipl im C) 
Salomonska rešitev problema, zaradi katerega je bil razpisan in preklican referendum 

Škofja Loka, 1. aprila - Po pro
blemih, ki so jih, kot se širi 
ljudski glas, "zakuhali" tisti 
občinski svetniki, katerih 
funkcija se izgovarja s poudar
kom na prvem i, je v Škofji 
Loki končno triumfirala 
pamet. Iz ljubega miru, mar ni 
večini ljudi prav mir najljubši, 
so se občinski velmožje odloči
li upoštevati predlog ured
ništva Gorenjskega glasa ter 
za O Š Peter Kavčič, pred ča
som preimenovano v O Š Ivan 
Dolenec, končno izbrali ime, s 
katerim so se soglasno strinja
li: Igor Kavčič. 

S pesmijo "Čudna so pota gos
podova" na ustih, močeradov-
cem v frakeljnih in suho kloba
so na kosu kruha, so škofjeloški 
občinski svetniki danes opoldne 
svečano proslavili novo ime os
novne šole v centru mesta. Za 
prvo štiriletno obdobje, man
datna imenovanja so sicer 
značilna za vse demokra t ično 
usmerjene občinske svete, so se 
med imenoma Ivanka Dolenc in 
Igor Kavčič odločili za slednje
ga. "Naj bo za začetek moški," 
je kljub navidezni prednosti 
kandidatke Dolenčeve, menila 
večina in izbrala Kavčiča, pri 
kandidaturi katerega je bila edi
na moteča točka njegovo ime. 
Primernejše bi bilo Pero, Petra, 
Perica... 

Dežurn i komentatorji so si 
enotni, daje k sklepu o imenu v 
precejšnji meri vplivalo to, da 
so Igorja Kavčiča predlagali 
prav v uredništvu Gorenjskega 

Igor Kavčič v času šolanja na škofjeloški gimnaziji med dnevnim obrokom 

glasa, največjega časopisa v L R 
Gorenjski. Izbira Igorja Kav
čiča, sicer novinarja omenjene
ga časopisa, je hkrati tudi prak
tična, saj bo le-ta ob dnevih šole 
lahko osebno učencem in učite
ljem podeljeval najvišja prizna
nja za njihove uspehe in 
prizadevanja. Ta sicer manj zna
ni gorenjski novinar zaenkrat še 
ne daje izjav, na uho pa nam je 
zaupal, da je vesel, ker se je nje
gova odločitev, da se v mladosti 
šola na škofjeloški gimnaziji, po 
mnogo letih le izkazala za 

pravilno. "Loka je pa le Loka ," 
je še dejal po nekaj kozarčkih 
refoška. 

Pisma podpore v občinsko pi
sarno prihajajo z vseh delov 
škofjeloškega gospostva, med

tem ko na tista iz tujine še čaka
jo. Z a prebivalce Škofje LokeJ e 

po vsem tem še najpomemb' 
nejše to, da sta se v mesto na so
točju obeh Sor spet naselila mif 
in blagostanje. 

Občinski svetniki so z odobravanjem sprejeli Še nekaj predlogov za 
preimenovanja v Škofji Loki, zanimivo, da so vsi prišli iz uredništva 
Gorenjskega glasa. Tako naj bi Skofjeločani po novem dobili še Ob
močno obrtno zbornico Marije Volčjak, Športno dvorano Vilmi 
Stanovnik, Ulico Štefana Žargija, Agencijo Renate Frake//, Računi 
ki center Pegi Berce 
aprila 2001. 

O predlogih bodo sklepali na prihodnji se/i 

Nadaljevanje s 1. strani: Porušiti bo treba 35 občinskih hiš 

Tak bo flfififciukii tArm m 
Veličastna gradnja ne bo dražja od 3,5 milijona mark (2,33 milijona cmokov) 

Kranj, 1. aprila - V Mestni 
občini Kranj, prestolnici Repu
blike Gorenjske, se že drugo 
leto pripravljajo na dostojno 
počastitev 200. obletnice rojs
tva Franceta Prešerna, največ
jega gorenjskega pesnika. Med 
drugim nameravajo 3. decem
ber, ki je hkrati občinski praz
nik, počastiti tudi z novo podo
bo Prešernovega gaja. Načrte 
zanj je izdelal kamnoseški 

mojster Boris Udovč, v mes
tnem svetu pa jih je zagovarjal 
svetnik Jelko Kacin, ki je uspel 
biti prepričljiv. Projekt predvi
deva širitev gaja z novim os
rednjim objektom, ki bi imel 
funkcijo gorenjskega kulturne
ga in kongresnega centra, v 
njem bi našel počivališče tudi 
veliki pesnik Prešeren. 

Na lanski razstavi projekta v 
občinski avli so Kranjčani za

misel o veličastni gradnji 
podprli in tako je projekt, vre
den 350 milijonov tolarjev, 
našel mesto v letošnjem občins
kem proračunu. Dela je pojav
nem natečaju dobil domač i 
Gradbinec GIP, ki mu tako po 
stečaju starega Gradbinca ne 
bo treba odpuščati delavcev. Z 
gradnjo začenjajo danes, konča
li pa bodo do 3. decembra, ko 
bo slovesna otvoritev. 

Letos bodo v gaju zgradili l e 

centralni objekt, prihodnje leto 
pa naj bi porušili 35 okoliških 
hiš in park razširili prek Parti
zanske in deloma prek Gregor
čičeve ulice. Lastnikom hiš je 
občina ponudila nadomestne 
gradnje v novi zazidalni coni na 
Primskovem. Za gradnjo hiš bo 
občina iz naslednjega proraču
na plačala okrog 1,5 milijarde 
tolarjev. 

Hohnjec in Rupar položila nov temeljni kamen 

40 milijonov vrnjenih z obrestmi 
Iztok Hohnjec bo Roparjev svetovalec za komunalno infrastrukturo 

Tržič, I. aprila - Kdor čaka, 
dočaka, bi lahko zapisali ob ne
davnem dogodku, ki je pre
senetil in kot strela z jasnega 
udaril Trž ičane . D u h sprave 
oči tno še veje med Slovenci in 
kot kaže je splošna d ružbena 
korist pretehtala individualne 
interese, kajti Pavel Rupar, 
tržiški župan, in Iztok Hohnjec, 
lastnik podjetja Demark ter 
predsednik Nogometnega klu
ba Tržič, sta pred dnevi na 
gradbišču, prostoru nekdanjega 
nogometnega igrišča, položila 
nov temeljni kamen za osnovno 
šolo in večnamensko dvorano. 
Hohnjec se je namreč odločil, 
da bo 40 milijonov tolarjev, k i 
jih je lani občina plačala za 
zemljišče, kjer bo stala nova 
šola, občini enostavno vrnil ter 
tako pospeši l gradnjo zelo 
potrebne šole, saj sedanja v Za
lem Rovtu lahko vsak hip os
tane brez strehe. Spravnemu 
dogodku je prisluhnilo tudi 
sodišče in sprostilo moratorij 
nad omenjenim denarjem, zato 
je bil denar včeraj že nakazan 
na občinski žiro račun. 

Decembra lani, ko je župa" 
Rupar položil prvi temeljni kaj 
men za šolo in v restavraciji K* 
podpisal pogodbo z IjubljafJ 
skim podjetjem SCT, izvaja' 
cem del, je med drugim deja 
da se začenja novo veliko obdobje za obč ino in njene pre^1 

valce, saj gre za začetek ufej 
ničevanja pomembnih 0 

ločitev. Nedavni dogodek ^ 
četek novega obdobja zagoto^ 
potrjuje. Hohnjec in Rupar sj-
skupaj s i m b o l i č n o polož ' 
novi temeljni kamen, polaga^L 
se je udeležil tudi direktor 
Jože Zidar, Rupar pa je ob te 
dejal, da je Hohnjeceva pote? 
velikodušna in hkrati o m o g ° C ; 

•ZM 
ra<*' 

uresniči tev začr tanega , 
nas ne skrbi, kako bomo g r^ 

končali do konca oktobL njo 
Novi temeljni kamen za šolo sta položila Iztok Hohnjec, 

predsednik NK Tržič, in Pavel Rupar, tržiški župan, spravne 
slovesnosti pa se je med drugimi udeležil tudi Jože Zidar, direk
tor SCT. Fotografija je zaradi večje avtentičnosti črnobela, kot je 
bila donedavna črnobela tudi resnica obeh mož o milijonih, ki 
so razburjali javnost in Tržičane, sprli Hohnjeca in Ruparja, 
končno pa so vrnjeni in tržiških razprtij na relaciji Hohnjec -

Rupar naj bi bilo konec. 

šola in 
končani , 

d al dvorana zagot° 
je še dodal R u P J 

Neuradno pa smo izvedeli, 
naj bi Hohnjec postal celo & 
od županovih svetovalcev 
področje komunalne infrastr 
ture, Občina pa bo pornag^ 
oživiti tržiški Nogometni k'1 1 
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Boris Kobal o piškah 
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Stražišče pri Kranju - Ta trenutek zagotovo medijsko najbolj eksponiran satirik Boris Kobal se 

po "izgonu iz raja", kot so radi samovšečni v sosednji Sloveniji, za daljši čas vrača v LR 
Gorenjsko, kjer tudi sicer biva. V kratkem pogovoru o inkriminiranem dejanju v Lutkovnem 

gledališču v Ljubljani, očitanem mu besednem vandalizmu in izgonu iz sosednje države, sva se z 
Borisom Kobalom pogovorila odkrito, kot ima nagec rito. Boris je odkrit tudi pri napovedih 

(športnih, op. av.) za prihodnje. 
Kaj vas je p... pičilo, da ste 

n a zadnjih Pomenkovanjih v 
Lutkovnem gledališču predsed-
n , ka Sloveniji sosednje države 
spraševali, kako se pri njih 
r eče pička? 

Mis l im, da je šlo za popoln 
n e s p o r a z u m . Naj pojasnim, 
ker sem imel nekoliko treme, v 
družbi dveh predsednikov 
držav č lovek le ne sedi vsak 
dan, je vprašanje predsedniku 
Mesiču izzvenelo kot " K a k o 
kod vas kažete pička". V resni-
C l sem ob bližnji nam Ve l ik i 

grde be-
druznica 
o/ Dirtv 
edežem v 

Društvo "Jebite se 
sede", slovenska po 
evropskega Fuck 
Words Asociation s s 
Bruslju, je Borisu Kobalu jav
no izreklo ostro noto (glasbe
no, op.av.), v kateri obsoja 
uporabo grdih besed v Lut
kovnem gledališču. "Če že 
morate grdo govoriti, ne poč
nite tega v gledališču, ki je 
lutkovno," je bilo še poveda
no, v društvu pa so hkrati pre
dlagali, naj se Kobalu nemu
doma odvzame nagrada Se
dem sekretarjev SKOJ-a, če jo 
je seveda sploh kdaj 
dobil. 

noč i predsednika Mes iča 
vprašal "Kako kod vas kažete 
piska". Piske so n a m r e č zelo 
pogost motiv na nalepkicah za 
pirhe. Žal pa ob večji tremi v 
besedah, ki se začne jo na p, 
č rko š pogosto zamenjam s 
črko č. Kot veste, se je to zgo
dilo tudi tokrat. Vsem piškam 
in p ičkam se za nesporazum že 
vnaprej opravičujem." 

V kakšni povezavi pa p ič . . . , 
pardon piske vidite s tako ime
novano Koalicijo Slovenija? 

"Koal ic i ja Slovenija je piska 
zato, ker je razšir jena po celi 
državi Sloveniji, ta pa kot vemo 
izgleda kot kokoš . Kaj pa je 
kokoš drugega kot piska v zre
lih letih. Sicer pa, znano je, da 
so v State Departementu v 
VVashingtonu, pri priznanju 
Slovenije največ pomislekov 
imeli prav zaradi njene oblike. 
Odrasle piske. Piske, ki je Koa
licija Slovenija." 

Nekateri člani Koalicije Slove
nija so utrpeli hude duševne 
stiske, kar zna pustiti vidne psi
hične posledice... 

"Sem že opazil ." 
Do nadaljnjega ste izgnani iz 

sosednje Slovenije. Kaj boste 
počeli doma v LR Gorenjski? 

" M o r a m reči, da imate izred-

Pred izgonom v LR Gorenjsko so se politiki radi slikali v Kobalovi 
družbi. Na sliki: Roman Jakič iz sosednje države Slovenije. 

no pretanjen obču tek za pos
tavljanje vprašanj . Tega me ni 
vpraša l še n ihče , nit i Ki ta jc i 
niti Amer ičan i . Odloči l sem se, 
da bom po vzoru Pomenkovanj 
v Lutkovnem gledališču, v do
mači vasi Stražišče začel prire
jati Šmar t inska pomenkovanja, 
župan mesta Kranja pa me je 
že angažiral kot konsultatna za 

vinogradniš tvo. V kratkem naj 
bi Š m a r j e t n o goro čez in čez 
zasadili s trtami." 

Še nekaj me zanima, takole za 
konec. Ste vi Kobal ali Bokal? 

"Kaj bi vi rekli?" 
Eeeee... 
"Ža l se je današn j i pogovor 

iztekel. Odgovor boste tako iz
vedeli naslednjič ." 

Vesela novica za ljubitelje glasbe 
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K r anj, I. aprila - Potem ko je 
P r eJšnji ž upan Vitomir Gros 
°bčinski proračun spravil na 
k a nt, opozicijski politiki pa so 
sedanjega začeli bombardira
ti* češ da v dobrem letu župa-
n°vanja še ni nič konkretnega 
n s»redil za Kranj, je Mohor 
Bogataj začel resno razmišlja
j o novi zaposlitvi. Po inštruk-
c ,je se je napotil na Šmarjetno 
8 °ro k Anici Jekovec Praprot-
n'k, ki je "mojstrica v igranju 
n a harmoniko in je pred leti 
eelo poučevala v glasbeni šoli. 

B ° g a t a j že obvlada prepros-
l e J še melodije, kot N a planin-
cahjjončece sije in Jaz pa poj-

Veliko ugibanj, kako bo na to reagirala opozicija 

dem na Gorenjsko. Občinski 
vJ e r

 Marjan Mesec je sicer 
A

 e t i rahlo skeptičen, vendar 
mca trdi, da županov prebu-

se talent obeta dobrega 

A n 
iajoči 

godca. Bogataj je zgleden 
učenec , doma ga dodatno 
poučuje še njegov sin Dejan, 
in če mu "sfali" na občini ali 
v Remontu, bo lahko kmalu 
služil denar s harmoniko. 

V duetu z A n i c o Jekovec 
Praprotnik se bo Bogataj 
drevi na povabilo Igorja 
Starca, lastnika Tur i s t ične 
agencije Odisej, ob osmih 
prv ič predstavil javnosti v 
hotelu Bellevue na Šmarjet-
ni gori, hkrati pa že izbira 
imena za bodoči ansambel. 
Prednost pri izbiri bodo ime
li župan i , med katerimi je 
nekaj solidnih glasbenikov. 
Z a mikrofon Bogataj vabi 
t ržiškega ž u p a n a Pavla Ru
parja, ki je od l ičen pevec. 
Ansambel se bo imenoval 
Veseli župančki . 

Neverjetna poteza nemškega ladjarja 

Mali Titanic na Bohinjskem jezeru 
Ko so pri nemški plovni družbi Ramsauschiffgesellschaft zvedeli 

°°cina Bohinj, nekateri v Sloveniji razglasili za pravi Titanic, so 
Rib, 

hin ~ C e V L a z ' *" a P" , a " D a n e s bodo v Bo-
Vsa' p r i p e I - i a l i l a d J ° - ki P ° svoji velikosti 
i a ^ , m a , o spominja na Titanic. To je lad-

° 'ga št i r ideset in široka osem metrov. 
Pro°f° S e u 8 r e z n e P c t metrov, na njej je 

štora za 350 ljudi, poganjajo pa jo štir

je 
J C Drfv-o' u r - o - . - J - J " « — J 

lan- L J n r u P n i motorji. Z e s prevozom 
g l a

J e D o Precej težav, v Soteski bodo s so-
r n a | J e m z a v o d a Triglavski narodni park 
Do ° ° k t o ' k l i skale in na eni strani mostu 

^agali varovalno ograjo, posebno dvi 
ki bo p - - -

Postavilo 

glas, 
3 obtolkli skale in na eni strani mostu 

) 0 * a g a l i v i 
b o °> ki bo prispelo iz koprske luke, pa jo 
J e ? e

P O s t a v ' ' ° v Jezero. Ker se bo gladina 
^ a

 r a na nekaterih mestih dvignila tudi 
1 meter, je v U k a n c u p r i čakova t i 

manjše poplave, visoke vode pa bodo ver
jetno "presenetile" tudi ribe. V Zavodu za 
ribištvo so že napovedali, da bodo polovi-
li vseh pet t isoč lipanov, ki so j ih prejšnji 
teden vložil i v Savo Bohinjko, č lan i 
Ribiške d r u ž i n e Bohinj pa bodo dali na 
varno šest t i soč po točn ih postrvi. Ladjo 
bo ob p o m o č i nemškega kapitana po jeze
ru krmaril bohinjski župan Franc Krmar, 
na predstavitev malega Titanica, ki je še 
vedno pravi čolniček v primerjavi s pra
vim, pa so povabili tudi vse lastnike počit
niških bivališč. Ena od "vikendašic" je že 
telefonirala na o b č i n o in povedala, da to 
razume kot norčevanje iz njihovih priza-

, da so čoln, kakršnega kupuje 
se odločili za neverjetno potezo. 
devanj za ohranitev "oaze miru v Bohi
nju", in da jo na predstavitev ne bo, bo pa 
storila vse, da bi d ržavna oblast L R G o 
renjske Bohinju, ki ne zna ravnati z narav
nimi dobr inami , odvzela status o b č i n e . 
Pa še tale drobna zanimivost : na ladji 
bodo tudi ribiči, z ene strani bodo trnke 
metali v vodo Ocvi rkovi fantje, z druge 
Gorenčev i , vmes pa bosta advokata Zavo
da za ribištvo in Ribiške d r u ž i n e pojasnje
vala, kako si razlagata sodni sklep o 
zad ržan ju izvajanja o d l o č b e radovlj iške 
upravne enote o dodel i tv i Bohinjskega 
r ib i škega oko l i ša v upravljanje Ribišk i 
druž in i Bohinj. 

Tržiški nogometaši v Evropskem pokalu 

"Reševanje" za zaprtimi vrati 
Bistrica pri Tržiču, 1. aprila - Ker so se odnosi med vodstvom 

tržiške občine in krajevne skupnosti Bistrica pri Tržiču hudo za
ostrili, se je odločila posredovati centralna gorenjska oblast. Iz 
zaupnih, vendar zanesljivih virov smo izvedeli, da naj bi se danes 
na nevtralni lokaciji , za trdno zaprtimi vrati, na nevtralnem 
terenu (omenjena je Draga nad Begunjami ali lesko letališče) 
sestali vodstvi občine Tržič in krajevne skupnosti Bistrica. Če 
dogovor o nadaljnjem skupnem življenju ne bo dosežen, je za 
ceno miru v hiši možna tudi ločitev. Geodeti so pripravili us
trezne karte za določitev mejne črte nove občine. 

Bl izu naj bi bila tudi določi tev lokacije za novo tržiško no
gometno igrišče s pokritimi tribunami in drugimi ustreznimi ob
jekti . Glede lokacije je možnos t i več: ali kriško polje, ali 
zemljišče med Podtaborom in Kovorjem ali pa dolina ob Tržiški 
Bistrici od Smuka navzdol proti občini Naklo. Taje za igrišče v 
bližini zainteresirana, saj tudi sama išče prostor za igrišče. 
Sedanje ob Merkurju je le začasno. S tem bodo Tržičani oziro
ma Bistričani ter Naklanci skupaj dvignili nogomet L R Gorenj
ski na nekdanjo raven, zato bo bržčas že leta 2003 prva ekipa 
L R Gorenjske igrala v evropskem pokalu. 

Poštne znamke s podobami županov 

Prešeren v kranjskem grbu 
Kranj, 1. aprila - Danes, čeprav je sobota, je v Kranju sklican 

sestanek vodstva obč ine in strokovnjakov za grbe in poš tne 
znamke, na katerem se bodo dokončno odločili o novem kranj
skem grbu in novih poštnih znamkah. Državljani so na javnih 
shodih, pisno in v javnomnenjskih anketah zahtevali, da je v 
kranjskem grbu tudi podoba Prešerna. V Vrbi in žirovniški obči
ni je bilo nekaj negodovanja, ker imajo Prešerna za svojega, ven
dar so končno le popustili. Drevi bo v Prešernovi hiši v Kranju 
že predstavitev prvih petih osnutkov grba. Miran Čehovin, direk
tor Gorenjske pošte, je obljubil, da bodo predstavili tudi osnutke 
novih poštnih znamk, na katerih bodo upodobljeni vsi dosedanji 
župani oziroma predsedniki občinskih skupščin. Da bo slavnost 
velika, napoveduje tudi nastop kranjske godbe in igralk ter igral
cev Prešernovega gledališča. Izkupiček od vstopnine bo namen
jen popravilu strehe gledališča. 

Škofjeloški pasijon letos odpade 

Ločani premalo trpeli 
Škofja Loka, 1. aprila - V zgodnjih jutranjih urah je v uredništ

vo Gorenjskega glasa prispela depeša, da vseh pet letošnjih upri
zoritev Škofjeloškega pasijona odpade. Vsemogočni sporoča, da 
so Ločani v preteklem letu premalo trpeli. 

Oči tno se zapis iz promocijskega materiala, da po letošnjih up
rizoritvah Škofjeloškega pasijona ponovitev vsaj še nekaj let ne 
bo, uresničuje že letos. Kot smo izvedeli iz loških bogoslužnih 
krogov, se je svojemu mediju na zemlji danes zjutraj oglasil vse
mogočni ter mu naložil, naj nemudoma prepove vse najavljene 
ponovitve Škofjeloškega pasijona. Svojo zahtevo je obrazložil z 
dejstvom, da so Skofjeločani v preteklem letu občutno premalo tr
peli, torej ne morejo uprizarjati in niti gledati pasijona, ki je, kot 
vemo, eno samo veliko trpljenje. Kljub trudu nam ni uspelo do
biti Tine Oblak, ki izvrstno vodi promocijo za Škofjeloški pasijon, 
izvedeli pa smo, da bo takoj, ko bo mogoče sklicala novinarsko 
konferenco z naslovom "Pasijon, kaj pa je tebe treba bilo!" Že 
danes pa bo Klemen Štibelj na prodajnih mestih pobral vse vstop
nice, denarja ne bodo vračali. 

Program treh zbiljskih lagun 

Igrišče, bazen in ribogojnica 
Zbilje, 1. aprila - Potem ko že skoraj nihče več v Zbiljah in v 

občini Medvode ni verjel, da bodo Savske elektrarne odstopile 
obalo, ki sojo pridobili s čiščenjem Zbiljskega jezera pred leti, je 
zdaj kot strela z jasnega prišlo ugodno sporočilo. 

Turistično društvo Medvode, občina Medvode, ministrstvo za 
okolje in prostor in direktor Savskih elektrarn Borut Miklavčič 
bodo danes opoldne podpisali pismo in pogodbo o treh lagunah 
ob Zbiljskem jezeru. Savske elektrarne in ministrstvo za okoje in 
prostor bodo financirali ureditev obale oziroma lagun. V prvi la
guni, kjer je deloma že urejeno, bo igrišče za različne športe . V 
drugi laguni bodo uredili plavalni bazen, v katerem bo vodo 
ogreval pl inski agregat, deloval pa bo na podlagi rednega 
prečiščevanja Zbiljskega jezera. V tretji laguni pa bo ribogojnica 
za vzgajanje Zbiljske postrvi. To bo povsem nova vrsta postrvi, 
ki jo bodo ob strokovnem sodelovanju Zavoda za ribištvo križali 
s ščuko. Zavod za ribištvo je že dal tudi pismeno privolitev, da se 
v Zbiljah ustanovi Ribiška družina Zbilje. Uradna predaja revir
ja z Ribiško družino Kranj pa bo, ko bodo iz nove ribogojnice v 
Zbiljah vložili v jezero prve s ščuko križane postrvi v jezero. 

Ljubljana mrzlično kupuje jeseniška stanovanja 

Radovljiški recept bo patentiran 
Radovljica, 1. aprila - Kot smo že poročali , je radovljiška obči

na stanovanjski problem dveh socialno ogroženih družin rešila 
tako, da jih je preselila v socialno stanovanje na območje druge 
občine, novi občani pa so se takoj po preselitvi obrnili za raz
lične dajatve na "novo" občino. Za radovljiški recept reševanja 
stanovanjskih problemov, ki je legalen in legitimen, ima pa le to 
napako, da ni "v duhu" stanovanjskega zakona, je v sosednji 
državi Sloveniji izjemno zanimanje. Kot smo zvedeli iz dobro ob
veščenih krogov, je mestna občina Ljubljana že kupila na Je
senicah dvajset (socialnih) stanovanj, s čimer bo samo v letoš
njem proračunu privarčevala sto milijonov tolarjev. Stanovanja 
so na Jesenicah skorajda trikrat cenejša kot v Ljubljani, jeseniš
ka občina pa bo morala novim občanom prispevati denar še za 
tiste socialne dajatve, ki so po zakonu občinska obveznost. Za 
enak način reševanja seje odločila že tudi kranjska občina, ki pa 
je stanovanja kupila kar v bližnji cerkljanski občini. Župan Franc 
Čebulj je menda v Ljubljani že nagnal vik in krik in resno za
grozil LDS-ovskemu ministru za stanovanjske zadeve. 
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Julijana danes spet 
v prodaji 

Jesenice, I. aprila - Za karavanško vodo Julija.no in jese
niško polnilnico Perne, kije doslej namesto plastenk polni
la le časopisne strani, so očitno nastopili boljši časi. Po de
setih letih zapletov in nesporazumov med vodstvom polnil
nice in jeseniškim Vodovodom je proizvodnja pred dnevi 
spet stekla. V začetni fazi naj hi dnevno napolnili 100 tisoč 
1,5-1 i Irskih plastenk, pozneje pa nameravajo proizvodnjo 
še povečati. Cena iz.virske vode Julijane ho precej nižja od 
ostalih ustekleničenih vod, saj bo že omenjena plastenka 
stala le 40 tolarjev. 

Jeseniška polnilnica vode Perne v sodelovanju z 
brezjanskim podjetjem VI- PI po desetletnem premo
ru spet deluje in od danes v trgovinah lahko kupite 

tudi J u lija no. 

Slovesnega začetka proizvodnje se je udeležil tudi jese
niški župan Boris Bregant in oh tem dejal, da je bil po de
setih letih že čas za oživitev polnilnice, saj so le redki še 
upali, da bo kdaj delovala in trgu ponudila kakovostno pit
no vodo Julijano. "Vesel sem, da bo v občino le začel pri
tekati kapital, saj nam bolj trda prede, poleg tega pa je to 
pomemben dan, saj je polnilnica Perne zaposlila 99 brez
poselnih Jeseničanov, "je še dejal Bregant. Teos Perne, di
rektor polnilnice, pa je povedal, da so končno uspeli zgla
diti spore z jeseniškim Vodovodom, kapitalsko pa jim je po
magalo tudi brezjansko podjetje VI-PI, ki naj bi v prihod
nje pri proizvodnji sokov uporabljalo izključno vodo Juli
jano. Plastenke Julijane so od danes naprodaj v večjih na
kupovalnih centrih, pogodbe pa so podpisali tudi z. ame
riškimi, turškimi in bosanskimi podjetji, saj spada Julijana 
med najboljše slovenske vode. Prvi prodajni dan bo Julija
na za vse kupce brezplačna. • R. Škrjanc 

are za 
Samo danes, v soboto, 
I. aprila 2000 Vam zamenjamo 
STAR fotoaparat za NOVEGA 
znamke QUICKSNAP. 

Zelo pohitite, količine so omejene. 
H M M M M M M 

Kamniku se obeta nova afera 
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Kamnik, 1. aprila - Znana avtomobilska firma je pripravljena sedanjemu 
kamniškemu županu in novinarju Tonetu Smolnikarju plačati milijon 

mark, če se bo v prihodnosti pripravljen odpovedati politiki. 
Kol ikor poznamo Toneta Smolnikarja, ima 

ponudnik izredno, izredno majhne možnos 
ti za uspeh; posebno še, ker se hkrati ob ne

navadni ponudbi tudi šušlja, da so za vsem 
skupaj tudi ne ravno najbolj čiste 
strankarske igre. 

Recept za demografsko ogrožene 

Selca, 1. aprila - Pripoved Lojzeta Potrebuješa iz Selške doline je pretresljiva in 
presenetljiva, morda celo recept, kako bi predvsem na hribovskih in demografsko ogroženih 
območjih lahko rešili velik družbeni problem, ki se mu reče - stotnija neoženjenih kmečkih 

fantov, stotnija neperspektivnih kmetij... 
Lojze je četrt stoletja vsepovsod, po Go
renjskem in drugod, "zalezoval" dekle
ta, da bi si ustvaril družino in perspek
tive za naprej. Poskusil je s klas ično 
metodo (lojtra na oken pa trk, trk, 
trk...), z iskanjem življenjske sopotnice 
prek časopisnih malih oglasov, s po
močjo ženitne svetovalnice, nazadnje je 
za pomoč zaprosil še izkušenega prija
telja Francija. Brez uspeha, vedno se je 
kje zataknilo. Ko je pri petinštiridese
tih letih že skoraj obupal, se je na trgu 
pojavila tehnična novost - mobitel. Loj
ze si je prav z njim našel ž eno in si med 
prijatelji prislužil ime - Mobifant, nje
gov mobitel pa kot ženitni pripomoček 
- mobilojtra. Zanimivo! 

Še preden nam je Lojze, ki sam pravi, 
da ni nič v sorodstvu z znanim Č u k o m 
( J o ž e t o m Potrebuješem n a m r e č ) , raz
kr i l , kako je z mobitelom "ujel" svojo 
ž e n o in svojo življenjsko s rečo , nam je 
povedal nekaj izkušenj iz svojega dolge
ga fantovskega življenja. K o je še pos
kušal s k las ično metodo (lojtro na oken 
pa trk, trk, trk...), je bil enkrat že tik 
pred ohcetjo, ko se mu je zalomilo. V 
zgodnjem nedeljskem jutru je zlezel po 
lojtri k svoji M i n k i v sobo in pod odejo 
in ko je končal s "predzakonskim sveto
vanjem", je kajpak zaspal kot štirje, 

M i n k a pa za njim. O b šestih zjutraj ju je 
prebudilo zvonjenje in ko je Lojze po
mol i l glavo skozi okno, ga je skorajda 
kap. M i m o je pravkar hitela cerkvena 
procesija, župn iku je skorajda vzelo be
sedo in tudi "mamce" so se pomenljivo 
posmehovale. M i n k o je potlej obreko
vanje in natolcevanje tako "zvilo", da je 
Lojzetu nepreklicno dala "odpoved". 
Razoča ran i fant se je v stiski zatekel v 
žen i t no posvetovalnico, kjer so mu pri
poročil i tri dekleta, z vsemi se je tudi 
sestal - in tudi dokaj hitro razšel . Prva 
mu je postavila pogoj, da zapusti kmeti
jo in svojo mamo in se preseli k njej. 
Druga bi že kmetovala, a je poroko po
gojevala s tem, da njegova mama takoj 
prepiše nanjo polovico kmetije. Tretja je 
bila lepa, mlada, a za Lojzeta o č i t n o 
prehudo breme. Vedno ga je med ljub
ljenjem tako opraskala, da se je potlej 
pred vaščani izmotaval, da gaje v gmaj
ni veja oprasnila, kako je zašel v grmov
je, padel po pesku... 

K o so se skorajda vsi Lojzetovi prijate
lji "opremili" z mobiteli in se z njimi 
važno sprehajali po vasi, sije rekel: če že 
žene nimam, bom imel vsaj mobitel. In 
si ga je nabavil, se kmalu tudi naučil , 
kako drugemu lahko pošlje tudi sporoči
lo. Tristo kosmatih pa še en medved!? V 

glavo mu je šinilo: kaj če bi kakšno spo
ročilo poslal tudi Jožici , Francki, Meti, 
G ize l i , Marjanci.. . K o j e tako prvi poslal 
" P O L J U B Č E K - Lojze", bi od pričako
vanja, kakšen bo odgovor, skorajda ek
splodiral. Ves zmeden je hodil po hlevu 
gor in dol in gledal v mali zaslon mo
bitela. Odgovora ni bilo - ne po eni uri, 
ne po enem dnevu. "Jožica, še žal ti bo!" 
je mrmral predse in že tipkal novo spo
ročilo: P O L J U B Č E K - Lojze, tokrat za 
Francko. Tudi od nje ni bilo odgovora, 
tudi od Mete ne, ne od Gizele. . . K o je 
osemnajsti poslal t akšno sporoči lo , se je 
na mobitelu kmalu izpisalo: "VRAČAM 
(poljubček n a m r e č - op.p.) - Brigita"-
Lojzeta je od veselja obsedlo, kot zaljub
ljen je gledal v mobitel in v tiste črke, se 
hitro, spet po mobitelu, dogovoril za 
zmenek. Prvi , drugi, tretji... Po osem
najstem je bila že ohcet, čez pol leta je 
privekal na svet P r imož in prinesel na 
domači jo novo veselje, tudi upanje za 
prihodnost... 

Stotnija osamljenih in neperspektivnih 
se je zmanjšala, še vedno pa j ih je de-
vetindevetdeset. Vlada bi j i m veliko po
magala, če bi j i m za njihov 40., 45. ali 
50. rojstni dan kupila - mobitel in j im pri
ložila Lojzetov recept. To bi bila donos
na na ložba v slovensko podeželje. 

Vzorno sodelovanje lovskih in ribiških družin 

Gorenjskim ribičem puške 
V zameno bodo lahko člani lovskih družin dvakrat na teden lovili ribe v večjih gorenjskih 

ribogojnicah in v bohinjskem ribolovnem območju. Prve strelske vaje za ribiče.*, 
Begunje, 1. aprila - Ker so postali kormorani vedno večja na

dloga in kot za stavo ugonabljajo ribe v gorenjskih rekah in r i 
bogojnicah, je vodstvo gorenjske republike sklenilo, da bodo r i 
biči lahko dobi l i puške razl ičnih kalibrov z ustreznimi dovo
ljenji in o rožn imi list i . Vsak ribič bo smel imeti pri sebi razen 
ribiške opreme tudi puško za odstrel kormoranov, puško pa 
bodo lahko uporabili tudi v primeru ulova večje ribe. Odstrel 
divjadi pa bo r ibičem prepovedan, razen če j i h bo pri ribarje
nju presenetila ali ogrožala velika zver, na primer medved, volk 

ali ris. K e r vsi ribiči niso vešči streljanja, bodo danes, 1. aprila* 
od 9. ure naprej strelske vaje na vojaških streliščih v Struževefl 1 

in v Crngrobu. 
Ker so lovci vel ikodušno razumeli ribiške težave, bodo član} 

gorenjskih lovskih druž in odslej lahko dvakrat na teden lovi" 
ribe v večjih gorenjskih ribogojnicah in v bohinjskem ribolp^' 
nem območju , kar je posebno darilo bohinjskih ribičev. K o h c 1 ' 
ne ulova bodo omejene, vsak lovec pa bo lahko lovil le s svoj 0 

ribiško opremo. 

Hitrometeorološki zavod ljudske Republike Gorenjske 
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Danes, v petek, se po naročilu Koalicije Slovenija sploh ne bo zdanilo. N o č se bo 
nadaljevala vse do mraka. Rahlo izboljšanje je m o g o č e pričakovati v soboto, svet bo 
n a m r e č v barvah, oblaki bodo rudeči (cvet tudi). Nedelja bo rumena, z govejo juho, 

tenstanim krompirjem in regratom z jajci. 

N A S L E D N J A ŠTEVILKA B O IZŠLA 
V N E D E L J O , 1. A P R I L A 2 0 0 1 
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